

月度工作简报

2024年第5期

Shanghai Foreign Investment Association Vol. 5, 2024

MONTHLY REPORT

本月聚焦 / Highlights

上海贸促国际商事调解中心成立

2024 年 5 月 20 日,上海贸促国际商事调解中心(Shanghai International Commercial Mediation Center, SHICMC)成立,上海市国际贸易促进委员会会长周敏浩,上海市司法局党委委员、二级巡视员张祎,上海市高级人民法院党组成员、副院长林晓镍出席揭牌仪式并致辞。协会黄峰会长出席仪式,并与上海市国际贸易促进委员会周敏浩会长、马屹副会长,上海市企业联合会副会长兼秘书长蒋苏平,上海市金融业联合会秘书长屠友富共同为上海贸促国际商事调解中心揭牌。

上海贸促国际商事调解中心由上海国际商会、上海世界贸易中心协会、上海国际经济 贸易仲裁委员会(上海国际仲裁中心)、上海市企业联合会、上海金融业联合会、上 海市外商投资协会共同发起,是上海市第一家由市司法局、市民政局联合审批的调解 组织。

Shanghai International Commercial Mediation Center was launched

On May 20, the Shanghai International Commercial Mediation Center (SHICMC) was officially launched at a ceremony, where Zhou Minhao, Chairman of the Shanghai Council for the Promotion of International Trade (CCPIT Shanghai), Zhang Yi, Party Committee Member and Second-Grade Counselor of the Shanghai Municipal Justice Bureau (SMJB), and Lin Xiaoni, Party Leading Group Member and Vice President of the Shanghai High People's Court, delivered speeches. Huang Feng, Chairman of SHFIA, was also present at the ceremony to unveil SHICMC together with Chairman Zhu Minhao and Vice Chairman Ma Yi of CCPIT Shanghai, Jiang Suping, Vice Chairman and Secretary-General of the Shanghai Enterprise Confederation, and Tu Youfu, Secretary-General of the Shanghai Financial Association.

SHICMC was co-initiated by the Shanghai International Chamber of Commerce, the Shanghai World Trade Centers Association, the Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission (Shanghai International Arbitration Center), the Shanghai Enterprise Confederation, the Shanghai Financial Association, and SHFIA. It is the first mediation organization in Shanghai jointly approved by SMJB and the Shanghai Municipal Civil Affairs Bureau.



协会被授予首批 2024 "爱购上海"全球推介伙伴称号

5月8日上午,由上海市商务委员会、上海市文化和旅游局、上海市体育局、上海市人民政府外事办公室、上海市人民政府新闻办公室共同主办的 2024"爱购上海"全球推介启动仪式在长宁上海影城举行。市商务委主任朱民、长宁区委书记张伟、市商务委副主任刘敏、市体育局副局长许琦、市政府新闻办副主任陈怡群、长宁区副区长廖光洪、市文化旅游局二级巡视员游海洋出席活动并正式启动"爱购上海"全球推介。上海市外商投资协会被授予首批爱购上海全球推介伙伴称号,黄峰会长参加启动仪式。

SHFIA was named one of the first global promotion partners of 2024 "55@Shanghai"

On May 8, the 2024 "55@Shanghai" global promotion campaign launch ceremony was held at the Shanghai Film Art Center in Changning District, which was co-hosted by the Shanghai Municipal Commerce Commission (SMCC), the Shanghai Municipal Culture and Tourism Bureau (SMCTB), the Shanghai Municipal Sports Bureau (SMSB), the Shanghai Municipal Foreign Affairs Office, and the Shanghai Municipal People's Government Information Office (SMPGIO). Zhu Min, Director of SMCC, Zhang Wei, Secretary of the CPC Changning District Committee, Liu Min, Deputy Director of SMCC, Xu Qi, Deputy Director of SMSB, Chen Yiqun, Deputy Director of SMPGIO, Liao Guanghong, Deputy Governor of Changning District, and You Haiyang, Second-Grade Counselor of SMCTB, attended the event and officially launched the "55@Shanghai" global promotion campaign. At the event, SHFIA was named one of the campaign's first partners, and Chairman Huang Feng was present at the launch ceremony.



协会动态 / SHFIA News

5月6日

上海有色金属行业协会来访,范红秘书长接待并作交流。

May 6

A delegation from the Shanghai Nonferrous Metals Trade Association visited SHFIA, where they were received by Secretary-General Fan Hong for exchange of views.

5月9日

济南高层次人才发展促进会党委书记、济南市委原常委、统战部部长王拥华一行来访, 范红秘书长接待并作交流。

May 9

Wang Yonghua, Party Secretary of the Jinan High-level Talent Development Promotion Association, who was previously the Director of the United Front Work Department at the CPC Jinan Municipal Committee, led a delegation to visit SHFIA, where they were received by Secretary-General Fan Hong for exchange of views.

5月10日

四川省经济合作促进中心副主任王纯一行来访,范红秘书长接待并作交流。

May 10

Wang Chun, Deputy Director of the Sichuan Provincial Economic Cooperation Promotion Center, led a delegation to visit SHFIA, where they were received by Secretary-General Fan Hong for exchange of views.

5月14日

商务部驻上海特派员办事处贺少军副特派员一行来访,黄峰会长接待并做交流。

May 14

He Shaojun, Deputy Commissioner of the Special Commissioner's Office of the Ministry of Commerce in Shanghai, led a delegation to visit SHFIA, where they were received by Chairman Huang Feng for exchange of views.

5月14日

厦门市外商投资企业协会朱奖思会长一行来访,黄峰会长、范红秘书长接待并作交流。 May 14

Zhu Jiangsi, Chairman of the Xiamen Association of Enterprises with Foreign Investment, led a delegation to visit SHFIA, where they were received by Chairman Huang Feng and Secretary-General Fan Hong for exchange of views.

5月16日

市台办副主任、一级巡视员王立新,市台办协调处袁赛丹副处长等一行来访,黄峰会长接待并作交流。

May 16

Wang Li Xin, Deputy Director and First-Grade Counselor of the Shanghai Municipal People's Government Taiwan Affair Office, and Yuan Saidan, Deputy Director of the office's coordination division, led a delegation to visit SHFIA, where they were received by Chairman Huang Feng and Secretary-General Fan Hong for exchange of views.

5月16日

澳大利亚上海商会首席执行官 Simon Woods 一行来访,黄峰会长、范红秘书长接待并作交流。

May 16

Simon Woods, CEO of the Australian Chamber of Commerce in Shanghai, led a delegation to visit SHFIA, where they were received by Chairman Huang Feng and Secretary-General Fan Hong for exchange of views.

5月21日

由普华永道中国主办,协会绿色低碳发展分会协办的"2024 气候变化与可持续发展研讨会"在上海普华永道中心举办。

May 21

The "2024 Climate Change and Sustainable Development Seminar" hosted by PwC China and coorganized by SHFIA's Green and Low-Carbon Development Branch was held at Shanghai PwC Center.

5月24日

协会举办工业博物馆外资馆筹备工作专家座谈会,黄峰会长、范红秘书长与专家们作交流。

May 24

SHFIA held an expert symposium on the preparation of the foreign enterprise pavilion at the Shanghai Industrial Museum, where Chairman Huang Feng and Secretary-General Fan Hong exchanged views with the participating experts.

会员走访及接待 /

Member Enterprises Visited and Received

5月6日,海恩斯莫里斯(上海)商业有限公司大中华区公共事务副总裁孙圯乔来访协会,黄峰会长接待并作交流。

On May 6, Sun Yiqiao, VP of Public Affairs Greater China at Hennes & Mauritz (Shanghai) Commercial Co., Ltd., visited SHFIA, where she was received by Chairman Huang Feng for exchange of views.

5月8日, 伟巴斯特车顶供暖系统 (上海) 有限公司总裁张丽华来访, 黄峰会长接待接待并作交流。

On May 8, Zhang Lihua, President of Webasto Roof Systems (Shanghai) Co., Ltd., visited SHFIA, where he was received by Chairman Huang Feng for exchange of views.

5月8日, 黄峰会长前往阿迪达斯南京东路旗舰店体验其"2024上海绿色消费季"以旧换新活动。

On May 8, Chairman Huang Feng visited the adidas flagship store on East Nanjing Road to experience the store's "2024 Shanghai Green Consumption Season" consumer goods trade-in campaign.

5月8日, 黄峰会长出席海恩斯莫里斯 (上海) 商业有限公司 VIPNight 活动。

On May 8, Chairman Huang Feng attended the VIPNight event hosted by Hennes & Mauritz (Shanghai) Commercial Co., Ltd.

5月16日,黄峰会长与范红秘书长拜访三菱商事(上海)有限公司,董事长总经理若木孝优、企画业务部部长杨良卫、人事部兼总务部部长金健平等接待并作交流。

On May 16, Chairman Huang Feng and Secretary-General Fan Hong visited Mitsubishi Corporation (Shanghai) Limited, where they were received by Chairman and GM Takamasa Wakai, Business Planning Director Yang Liangwei, and Human Resources and General Affairs Director Jin Jianping for exchange of views.

5月21日,塞拉尼斯 (中国)投资有限公司集团副总夏庆丽来访,黄峰会长接待并作交流。

On May 21, Xia Qingli, VP of Seranis (China) Investment Co., Ltd., visited SHFIA, where she was received by Chairman Huang Feng for exchange of views.

5月29日,黄峰会长出席德勤企业咨询(上海)有限公司举办的跨国企业前瞻峰会, 并以"外商投资在中国的新趋势与政策"为主题作演讲。

On May 29, Deloitte held the first MNC Future Summit, where Chairman Huang Feng delivered a keynote speech on the "New Trends and Policies of Foreign Investment in China".

5月31日,范红秘书长参加瑞安管理(上海)有限公司在新天地举办的市民花市活动,该活动是协会承办的"2024上海绿色消费季"系列活动之一。

On May 31, Secretary-General Fan Hong attended the flower market hosted by Shui On Development Co., Ltd. at Xintiandi, which was part of the "2024 Shanghai Green Consumption Season" activities organized by SHFIA.

协会活动 / SHFIA Events

5 月协会共举办 9 场活动。本年度累计举办了 57 场活动。 In May, SHFIA held 9 events. Throughout 2024, SHFIA has held a total of 57 events.

分会活动 | 智能制造分会&虹桥联谊会: "数据要素"助力智能工厂经验分享会

5 月 21 日,协会智能制造分会联合虹桥外企联谊会共同举办了"数据要素"助力智能工厂经验分享会。活动邀请了 5 位来自不同领域的专家和领导者,分享了他们在智能工厂建设、数据驱动业务转型、以及精益管理等方面的宝贵经验和深刻见解。虹桥国际中央商务区管理委员会产业处副处长史一帆出席活动并致辞。来自海拉电子、燃宝控制器、福斯润滑油、上汽通用等近 30 家企业代表参会。

Smart Manufacturing Branch and FIEs Community @ Hongqiao: Sharing Session on How "Data Factors" Empower Smart Factories

On May 21, SHFIA's Smart Manufacturing Branch joined hands with FIEs Community @ Hongqiao to host a sharing session on "How 'Data Factors' Empower Smart Factories". The session invited five experts and opinion leaders from different fields to share their valuable experience and insights on smart factory construction, data-driven business transformation, and lean management. Shi Yifan, Deputy Director of the Industry Department at the Administration Committee of the Shanghai Hongqiao International Central Business District delivered a keynote speech at the event, which was also attended by representatives from nearly 30 enterprises including HELLA Electronics, RB Controls, Fuchs Lubricants, and SAIC General Motors.

分会活动 | 人力资源分会: 外企 HR 参访会员企业汇丰上海旗舰支行

为了更好地促进人力资源分会企业之间的沟通与交流,同时提升人力资源分会成员的专业知识储备,分会在 5 月 28 日下午举办了"汇丰上海旗舰支行参访活动"。本次活动不仅让外资企业 HR 们领略了汇丰在内地最具标杆性的财富管理服务网点,而且还邀请到了行业专家针对"跨代际管理"和"企业与个人福祉"这两个 HR 热点话题进行精彩分享。来自分会的近 40 多位人力资源从业嘉宾参加了本次活动。人力资源分会会长、上海外服(集团)有限公司党委副书记、工会主席夏海权先生与人力资源分会副会长、汇丰银行中国人力资源总监张晨女士出席活动并发言。

Human Resources Branch: Visit to HSBC Shanghai Flagship Branch

To better promote communication and exchanges between member enterprises and enhance their professional knowledge reserve, SHFIA's Human Resources Branch organized the "Visit to HSBC Shanghai Flagship Branch" activity on May 28. The event not only allowed HR managers of foreign enterprises to explore one of HSBC's most iconic wealth management service outlets on the Chinese mainland, but also invited industry experts to share their views on the two trending HR topics of "intergenerational management" and "corporate and personal well-being". Nearly 40 HR practitioners from the Human Resources Branch participated in the event. Xia Haiquan, Chairman of the Human Resources Branch and Deputy Party Secretary and Chairman of the Labor Union of Shanghai Foreign Service (Group) Co., Ltd., and Zhang Chen, Vice Chairman of the Human Resources Branch and Director of Human Resources of HSBC China, attended the event and delivered keynote speeches.

分会活动 | 日资企业分会: "走进资生堂制造工厂"参访活动

为增进日企分会会员之间的沟通,深入了解日资化妆品头部企业的发展近况,日企分会于 5 月 31 日下午成功举办了"走进资生堂制造工厂"参访活动,约 30 家日资企业代表参加活动。日企分会会长、尼康映像仪器销售(中国)有限公司副总经理张新出席活动。

Japanese Enterprises Branch: Visit to Shiseido Factory

To enhance communication among branch members and help them gain a deeper understanding of leading Japanese cosmetics enterprises, SHFIA's Japanese Enterprises Branch successfully held the "Visit to Shiseido Factory" activity on May 31, with representatives from about 30 Japanese enterprises participating. Zhang Xin, Chairman of the Japanese Enterprises Branch and Vice GM of Nikon Imaging (China) Sales Co., Ltd. attended the event.

政策速递: 外国人签证和居留许可相关便利政策

5月29日上午,由上海市商务委员会、上海市外商投资协会主办的上海市外资企业"政策每月速递"(第七期)在上海市外商投资协会举行。本次活动邀请了上海市公安局出入境管理局外国人证件管理处周臣老师对本市外国人签证和居留许可的相关便利政策进行了解读,共有外资企业代表约100人参加了本次活动。

Monthly Policy Update: Facilitation Policies Related to Visas and Residence Permits for Foreigners

On May 29, the seventh session of the "Monthly Policy Update" for foreign enterprises, co-hosted by the Shanghai Municipal Commerce Commission and SHFIA, was held at the association. The session invited Zhou Chen from the Foreign Document Management Office of the Shanghai Public Security Bureau Exit-Entry Administration to interpret the city's facilitation policies on visas and

residence permits for foreigners. About 100 representatives from foreign enterprises participated in the event.

MFM | 施华洛世奇携手 IGI 举办培育钻石鉴赏沙龙

作为上海外商投资协会的会员企业,施华洛世奇于 5 月 26 日下午,在淮海中路香港广场的旗舰店为会员企业策划了"会员为会员"(MFM)的专享鉴赏沙龙活动。保时捷(上海)、金佰利(中国)、威幄克(上海)等共 11 家协会会员企业的 16 位嘉宾参加了本次活动。

MFM: Diamond Appreciation Salon Hosted by Swarovski and IGI

On May 26, Swarovski, a SHFIA member enterprise, held a "Member for Member (MFM)" diamond appreciation event at the company's flagship store at Hong Kong Plaza on Middle Huaihai Road. 16 guests from 11 SHFIA member enterprises including Porsche, Kimberly, and WeWork participated in the event.

"初夏迎新会员沙龙"举办

5月31日下午,上海市外商投资协会"初夏迎新会员沙龙"在 WeWork 中国·上海广场社区举办。会员沙龙是协会每年都会举办的活动,旨在加深新会员对协会的了解,增进会员之间的交流。来自于新老会员企业奥升德、费列罗、高砂建筑工程、利胜地中海航运、洛泰、太太乐、亚玛芬、亿利互连、卓尔奥医疗科技等30多位代表参加了本次沙龙活动。协会范红秘书长、黄亚男副秘书长、各部门负责人和重点工作负责人参加了活动。协会会员 FITURE 魔镜、WeWork 中国、日清油脂、庄臣、上好佳、Grin为本次会员沙龙活动提供活动、场地及礼品等方面的支持。

SHFIA Early Summer New Member Salon

On May 31, SHFIA held the "Early Summer New Member Salon" at WeWork China Shanghai Plaza Community. An event held by SHFIA every year, the salon aims to deepen new member enterprises' understanding of the association, and enhance communication between them. More than 30 representatives from new and old SHFIA member enterprises including Ascend, Ferrero, Takasago Constructors and Engineers, Mediterranean Shipping Company, Luenthai, Totole, Amer Sports, Equinix, and ZOLL Medical participated in the salon. Secretary-General Fan Hong, Deputy Secretary-General Huang Yanan, heads of various divisions and key work leaders of SHFIA were also present at the event. SHFIA member enterprises including FITURE, WeWork China, Nisshin Oil & Fats, SC Johnson, Oishi, and Grin supported the member salon in aspects like organization, venue, and gift.

5 月活动回顾:

| | 时间 | 主题 |
|------|----------|--------------------------------|
| 分会活动 | 5月21日 | 智能制造分会&虹桥联谊会:"数据要素"助力智能工厂经验分享会 |
| | 5月28日 | 人力资源分会:外企 HR 参访会员企业汇丰上海旗舰支行 |
| | 5月31日 | 日资企业分会: "走进资生堂制造工厂"参访活动 |
| 协会活动 | 5月26日 | MFM 施华洛世奇携手 IGI 举办培育钻石鉴赏沙龙 |
| | 5月31日 | "初夏迎新会员沙龙"举办 |
| | 5月27日 | 宏观政策洞察: 关于当前全球经济金融若干问题的思考 |
| 政企沟通 | 5月23-24日 | 市委办公厅督查二处召开企业座谈会 |
| | 5月29日 | 政策每月速递:外国人签证和居留许可相关便利政策 |
| 体育赛事 | 5月23日 | 第十八届"安利杯"外商投资企业高尔夫球邀请赛 |

May Event Review

| | Time | Theme |
|--|-----------|---|
| Branch Activities | May 21 | Smart Manufacturing Branch and FIEs Community @ Hongqiao: Sharing |
| | | Session on How "Data Factors" Empower Smart Factories |
| | May 28 | Human Resources Branch: Visit to HSBC Shanghai Flagship Branch |
| | May 31 | Japanese Enterprises Branch: Visit to Shiseido Factory |
| SHFIA Events | May 26 | MFM: Diamond Appreciation Salon Hosted by Swarovski and IGI |
| | May 31 | SHFIA Early Summer New Member Salon |
| | May 27 | Macro-Policy Insights: Reflections on Several Current Global Economic |
| | | and Financial Issues |
| Government- Business Communication | May 23-24 | Enterprise Symposium Hosted by CPC Shanghai Committee General |
| | | Office's No.2 Supervision Division |
| | May 29 | Monthly Policy Update: Facilitation Policies Related to Visas and |
| | | Residence Permits for Foreigners |
| Sports Event | May 23 | 18th Amway Cup Shanghai FIE Amateur Golf Competition |

新会员 / New Members

5月新入会企业5家,本年度累计新入会企业23家。

In May, SHFIA welcomed 5 new members. And throughout 2024, 23 new enterprises have joined the association.

安博 (中国) 管理有限公司

安博 (Prologis)是全球最大的现代物流基础设施的投资商和运营商。总部位于美国旧金山市,创立于 1983 年,是纽约证交所上市公司,在标普 500 强中名列第 67 位。安博致力于为各行业的优质企业提供物流基础设施服务,目前在南北美洲、欧洲和亚洲共有 6700 家行业优质客户,资产管理规模达 2200 亿美金。每年经由安博园区流转的商品价值达到 2.7 万亿美金,相当于安博业务所在 19 个国家 GDP 总和的 4%。自2003 年进入中国市场以来,安博中国凭借其全球客户网络及丰富的专业经验,稳步拓展在华事业。安博中国总部设在上海,并在北京、深圳、成都设立了分公司,在 24 个中心消费城市投资并运营 44 个产业园区,资产面积达 530 万平方米,总投资超 35 亿美金,构建起覆盖空港、海港及高速公路等重要交通枢纽、产业园区和配送中心等战略节点的高效立体工业基础设施网络,赋能中国消费经济和新质生产力的发展。面向未来,安博 (Prologis)更加注重 ESG 和可持续发展。我们为此已经设下雄心勃勃的绿色目标,计划在 2030 年实现建造和运营上的净零碳排放,并在 2040 年实现全价值链的净零碳排放,为全球的绿色发展做出企业贡献。

Prologis (China) Management Co., Ltd.

Prologis is the world's largest investor and operator of modern logistics infrastructure. Headquartered in San Francisco, USA, it was founded in 1983. It is listed on the New York Stock Exchange and ranks 67th among the S&P 500. Prologis is committed to providing logistics infrastructure services to various industries. Currently, it has 6,700 industry customers in North and South America, Europe and Asia, with USD 220 billion under asset management. The value of goods flowing through Prologis Parks every year reaches USD 2.7 trillion, equivalent to 4% of the total GDP of the 19 countries where Prologis operates. Since entering China in 2003, Prologis has steadily expanded its business in China by leveraging its global customer network and rich professional expertise. Prologis China is headquartered in Shanghai and has branches in Beijing, Shenzhen and Chengdu. It operates 44 industrial parks in 24 cities, with 5.3 million sqm under asset management and total investment over USD 3.5 billion. With an efficient industrial infrastructure network covering important transportation hubs such as airports, seaports and highways, Prologis is well equipped to serve for the development of China's consumer economy and new productivity. Looking to the future, Prologis pays more attention to ESG and sustainable

development. We have set ambitious goals to achieve net-zero carbon emissions in operation by 2030, and in the entire value chain by 2040, making corporate contributions to global green development.

法拉利汽车国际贸易 (上海) 有限公司

法拉利汽车国际贸易(上海)有限公司成立于 2004 年 08 月 27 日,经营范围包括作为法拉利品牌进口汽车在中国大陆地区的汽车总销商,批发上述品牌汽车,包括进口、批发汽车产品及其提供售后服务支持;汽车零配件、文具、服饰箱包、日用品、车模、饰品、珠宝、手表、橡胶制品、仪器仪表、毛皮制品和体育用品的进出口,批发和零售,技术咨询和管理咨询。

Ferrari Cars International Trading (shanghai) Co., Ltd.

Ferrari Cars International Trading (Shanghai) Co., Ltd. was established on August 27, 2004. Its business scope includes the wholesale of the above brand cars as the general distributor of Ferrari brand imported cars on the Chinese Mainland, including the import and wholesale of auto products and the provision of after-sales service support; Import and export, wholesale and retail, technical consulting and management consulting of automotive spare parts, stationery, clothing bags, daily necessities, car models, jewelry, watches, rubber products, instruments and meters, fur products, and sports equipment.

罗姆化学 (上海) 有限公司

罗姆是全球领先的甲基丙烯酸酯生产商之一,共有 13 个生产基地,约 3,500 名员工。我们在德国、中国、美国、墨西哥和南非都拥有分支机构,在甲基丙烯酸酯化学领域中拥有超过 90 年经验,并拥有一个强大的技术平台。我们的知名品牌包括PLEXIGLAS® 宝 克 力 ® 、 ACRYLITE® 、 MERACRYL® 、 DEGALAN® 和 DEGAROUTE®带格璐®和 CYROLITE®科瑞来®,产品广泛应用于涂料、汽车、电子、照明、建筑和医疗健康等行业。

我们位于上海化工区的甲基丙烯酸酯一体化生产设施于2009年投产,生产甲基丙烯酸甲酯、特种酯类、聚甲基丙烯酸甲酯和热塑性甲基丙烯酸树脂。

罗姆新建的亚洲技术中心位于上海化工区的 INNOGREEN 园区内,占地 1000 平方米。 罗姆亚洲技术中心设立了 MMA 单体实验室、PMMA 模塑料实验室和甲基丙烯酸树脂 实验室,旨在加快响应速度,为本地客户提供更贴近的技术支持,满足客户开发创新 设计应用的需求。

Roehm Chemical (Shanghai) Co., Ltd.

With 3,500 employees and 13 production sites worldwide, Röhm is one of the leading manufacturers in the methacrylate business. The medium-sized company with branches in Germany, China, the USA, Mexico, and South Africa has 90 years of experience in methacrylate

chemistry and a strong technology platform. Our best-known brands include PLEXIGLAS®, ACRYLITE®, MERACRYL®, DEGALAN®, DEGAROUTE® and CYROLITE®.

Launched in 2009, our integrated methacrylate facilities in Shanghai Chemical Industry Park includes plants of methyl methacrylate, specialty esters, polymethyl methacrylate and thermoplastic methacrylic resins, which are widely used in coatings, automotive, electronics, lighting and construction industries.

Located at Shanghai International Chemical New Materials Innovation Center (INNOGREEN), Röhm's new Asia Technology Center covers a floor area of about 1000 square meters. Comprising molding compounds labs, methacrylate monomer labs, methacrylate resins labs, Asia Technology Center is committed to providing enhanced technical support and developing innovative applications in close cooperation with local customers.

上海嘉银科技股份有限公司

上海嘉银科技股份有限公司(以下简称"嘉银科技")成立于 2011 年 6 月,是中国领先的数字科技服务集团,总部位于上海。2019 年 5 月,嘉银科技在美国纳斯达克成功上市,股票代码: JFIN。嘉银科技从创立之初就将科技创新刻入企业发展基因,坚持数字+科技双驱动,重点构建以大数据和人工智能驱动为核心理念的云服务平台和智能风控体系,致力于在消费等场景内连接消费者与金融机构,让每位用户都能享受到高效便捷的数字科技服务,同时助力金融机构业务高速增长。

十多年来,嘉银科技在国内市场及国际市场上取得稳定的增长。立足国内市场,截至目前旗下累计注册用户超9000万,累计成交额超2000亿,服务交易客户超1200万。2023年,嘉银科技全年实现营业收入约54.7亿元,实现净利润约12.98亿元。拓展国际市场,嘉银科技旗下业务已经覆盖东南亚、非洲、拉丁美洲等多个地区,未来将继续将数字科技服务推广到更多国家和地区。

Shanghai JiaYin Technology Co., Ltd.

JiaYin Technology Co., Ltd. is a leading fintech platform in China committed to facilitating effective, transparent, secure and fast connections between underserved individual borrowers and financial institutions. The origin of the business of the Company can be traced back to 2011. The Company operates a highly secure and open platform with a comprehensive risk management system and a proprietary and effective risk assessment model which employs advanced big data analytics and sophisticated algorithms to accurately assess the risk profiles of potential borrowers.

Over the past more than 10 years, JiaYin Technology has achieved stable growth in both domestic and international markets. With a solid foothold in the domestic market, as of now, the Company has accumulated over 90 million registered users, over 200 billion transactions, and served over 12 million trading customers. In 2023, JiaYin Technology achieved a total operating revenue of

approximately RMB 5.47 billion and a net profit of approximately RMB 1.298 billion. Actively expanding the international market, JiaYin Technology's business has covered multiple regions such as Southeast Asia, Africa, and Latin America. In the future, it will continue to promote digital technology services to more countries and regions.

通用电气能源投资 (中国) 有限公司

GE Vernova 是一家专注于加速能源转型的独立公司,我们的宗旨是加速实现全球电气化和脱碳化。2024 年 4 月 2 日,GE Vernova 完成从 GE 公司的拆分,与 GE Aerospace(GE 航空航天)同时在美国纽约证券交易所上市。至此,GE 完成了医疗、能源和航空三大业务板块的拆分,形成了三家全球性的独立上市公司。

GE Vernova 凭借一系列与发电及电力的传输、协调、转换和存储相关的产品和服务,着力构建更可靠、更可持续的电力系统。GE Vernova 覆盖能源领域三大业务板块,涵盖发电(燃气、蒸汽、核电、水电)、风电(海上风电、陆上风电、艾尔姆风能)、电气化(数字软件、电网解决方案、电能转换、太阳能及储能解决方案),并通过前沿研究、咨询服务和金融服务等加速业务发展。 世界 30%的电力由 GE Vernova 的设备提供,我们拥有超过 7,000 台套的燃气轮机装机以及约 55,000 台风力发电机。2023 年 GE Vernova 业务营收超过 330 亿美金。

GE Vernova 是最早进入中国为中国提供能源技术装备和服务的供应商之一,与国内的合作伙伴和客户建立了紧密的长期合作伙伴关系。GE 能源相关业务在华投资经历了由设备技术和服务,到建设本地供应链,服务全球市场的过程,参与了包括三峡工程、西气东输、北京奥运、蓝天保卫战、"一带一路"倡议等多个中国经济社会发展的重点工程。GE Vernova 现在华拥有 30 余家全资公司及若干家及非控股合资公司,十多个能源装备生产制造基地,中国员工超过 4,000 人。GE Vernova 总部设在上海,通用电气能源投资(中国)有限公司是 GE Vernova 中国总部企业。

GE Vernova Inc.

GE Vernova is an independent company focused on accelerating energy transformation, with the aim of accelerating global electrification and decarbonization. On April 2, 2024, GE Vernova completed its spin-off from GE and was listed on the New York Stock Exchange along with GE Aerospace. With this, GE has completed the separation of its three major business segments, namely healthcare, energy, and aviation, forming three globally independent listed companies.

GE Vernova focuses on building a more reliable and sustainable power system with a range of products and services related to power generation, transmission, coordination, conversion, and storage. GE Vernova covers three major business segments in the energy sector, including power generation (gas, steam, nuclear power, hydropower), wind power (offshore wind power, onshore wind power, and LM wind power), electrification (digital software, grid solutions, energy conversion, solar and energy storage solutions), and accelerates business development through

cutting-edge research, consulting services, and financial services. 30% of the world's electricity is provided by GE Vernova's equipment, and we have over 7,000 installed gas turbines and approximately 55,000 wind turbines. In 2023, GE Vernova's business revenue exceeded USD 33 billion.

GE Vernova is one of the earliest suppliers to provide energy technology equipment and services to China, and has established close long-term partnerships with domestic partners and customers. GE's energy-related business investment in China has gone through the process from equipment technology and services to building a local supply chain and serving the global market. It has participated in many key projects of China's economic and social development, including the Three Gorges Project, the West East Gas Pipeline Project, the Beijing Olympics, the Blue Sky Defense War, the "the Belt and Road" initiative and so on. GE Vernova now has more than 30 wholly-owned companies and several non-controlling joint ventures in China, as well as more than ten energy equipment production and manufacturing bases, and more than 4,000 Chinese employees. GE Vernova is headquartered in Shanghai, and General Electric Energy Investment (China) Co., Ltd. is the head office of GE Vernova in China.